
 

 

 
 
 
 
Beste Griffie 
 
 
Zouden jullie voor mij de volgende vragen uit willen zetten betreffende het gebruik van plastic 
wegwerpbekers? 
 
 
1)  Heeft de Gemeente officieel beleid om het gebruik van wegwerpplastic terug te dringen? 

Per 1 juli heeft de landelijke overheid nieuwe regels vastgesteld om het gebruik van plastic terug te 
dringen. 

Elke dag gooien we alleen al in Nederland 19 miljoen plastic bekers en voedselverpakkingen weg 
die slechts één keer zijn gebruikt. Onnodig veel afval dat vaak op straat en in de bosjes belandt. 
Om de afvalberg te verkleinen en zwerfafval terug te dringen, voert de overheid maatregelen door 
om van hergebruik de norm te maken. 

2) Als de Gemeente hier nog geen beleid voor heeft, is de Gemeente dan wel bereid om hier 
beleid voor op te stellen? 

3) Zou de Gemeente dan ook het gebruik van Ecobekers verplicht willen opnemen in de 
vergunningen voor evenementen, kermissen en Carnaval, waar geen glas gebruikt mag worden? 

 

Met vriendelijke groet, 

Peter van Akkerveken 

Raadslid Dus Weert 

 

 

 


